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Lei Lin 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Intellectual property 

◼ Dispute resolution 

◼ Antitrust/competition 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Lin specializes in dispute resolution related to intellectual property, anti-unfair competition, and 

anti-monopoly as well as intellectual property transactions and compliance and patent applications 

and invalidations.  He has participated in resolving IP disputes in various technology fields including 

telecommunications, software, electricity, optics and machinery, successfully safeguarding clients' 

rights and interests.  He has also assisted clients in IP due diligence, IP compliance system 

construction, and freedom to operate analysis. 

Before joining Han Kun, Mr. Lin interned with a German ERP software company, providing database-

related technical support and gaining a deep understanding of software technology.  He later interned 

in the Shanghai Intellectual Property Court, where he accumulated extensive experience in IP 

litigation. 

EDUCATION 
Mr. Lin obtained his Bachelor of Engineering degree in Software Engineering from Tongji University 

in 2020, with a research focus on computer vision, and obtained his Master of Laws degree from 

Shanghai Jiao Tong University in 2023, with a research focus on intellectual property. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

Member of the PRC Patent Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English, Cantonese 
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林磊 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 知识产权 

◼ 争议解决 

◼ 反垄断/竞争法 

工作经历 

林磊先生主要专长于知识产权、反不正当竞争、反垄断相关的争议解决、知识产权交易与合

规、专利申请与无效等业务领域。他曾参与处理通信、软件、电学、光学、机械等多个技术

领域的知识产权纠纷，成功维护了客户权益，并曾协助客户开展知识产权尽职调查、知识产

权合规制度建设、专利自由实施分析等项目。 

在加入汉坤前，林磊先生曾在某德国企业资源管理软件公司实习，提供数据库相关技术支持，

对软件技术有深入理解，后曾在上海知识产权法院实习，在知识产权诉讼领域积累了广泛的

经验。 

教育背景 

林磊先生于 2020 年获同济大学软件工程专业工学学士学位，研究方向为计算机视觉，后于

2023 年获上海交通大学法律硕士学位，研究方向为知识产权。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

中华人民共和国专利代理人执业资格 

工作语言 

中文、英文、粤语 


